
 

     

 

Αθήνα, 30 Σεπτεμβρίου 2020  

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής  

Θέμα: «Προβλήματα στο Λιμάνι της Ανάφης» 

 

Δυστυχώς, δεν είναι λίγες οι φορές που έχουν προκύψει προβλήματα στο λιμάνι της 

Ανάφης με πιο πρόσφατο το συμβάν που σημειώθηκε στις 27/09/2020. 

Σύμφωνα με μαρτυρίες: «το πλοίο της επιδοτούμενης γραμμής Superferry ΙΙ, που 

αναπληρώνει τα δρομολόγια της εταιρείας Anek Lines, αρνήθηκε την επιβίβαση όλων των 

οχημάτων στους οδηγούς ενώ οι ίδιοι είχαν τα απαραίτητα εισιτήρια για να ταξιδέψουν. 

Αποτέλεσμα ήταν να δημιουργηθεί ένταση μεταξύ των επιβατών των οχηματαγωγών και 

των υπαλλήλων της εταιρείας. Υλικές ζημιές προξενήθηκαν σε αυτοκίνητα, διακυβεύτηκε η 

σωματική ακεραιότητα των επιβατών και γενικά δημιουργήθηκε μια χαοτική κατάσταση με 

αποτέλεσμα ένας επιβάτης του πλοίου, εν μέσω της έντασης να πάθει κρίση πανικού και να 

διακομιστεί στο αγροτικό ιατρείο.» 

Κατόπιν των παραπάνω,  

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Είναι ενήμερος για το περιστατικό; 

2. Για ποιο λόγο δεν επετράπη η επιβίβαση των ταξιδιωτών παρότι είχαν όλα τα 

απαραίτητα ταξιδιωτικά έγγραφα; 

3. Ποιες πρωτοβουλίες προτίθεται να λάβει για να μην επαναληφθούν τέτοια 

φαινόμενα στο μέλλον με εικόνες που δεν τιμούν κανέναν;  

  Η ερωτώσα βουλευτής 
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